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Pirmais inkaunters Latvijā G12
vīzijas ietvaros
Draudze “Kristus Pasaulei” šogad no 12. līdz 14. augustam īstenoja pirmo inkaunteru Latvijā, G12 vīzijas ietvaros. Pasākums notika Bauskā
un tajā piedalījās pirmie Rīgas draudzes mājas grupu vadītāji un slavētāji, kopskaitā 12 cilvēki. Ar lūgšanām un vēsti šajās dienās kalpoja 
draudzes mācītāji Mārcis un Ganna, kuri paši pavisam nesen, jūlija beigās, piedalījās līdzīgā inkaunterā Vācijā. Angļu valodas vārds encounter 
tulkojumā nozīmē “sadursme” vai arī “negaidīta sastapšanās”. 

Saruna par notikušo ar draudzes 
„Kristus pasaulei” mācītāju Mārci Jencīti 

Kas ir incountera būtība?

Būtība ir tikšanās ar Dievu. Inkaunters ir 
G12 vīzijas sastāvdaļa. Šo vīziju saņēma 
Cēzars Kastelanoss Kolumbijā. Apmēram 
trīsdesmit gadu laikā viņa draudze ir 
izaugusi līdz 300 000 cilvēku! Nezinu 
skaidri, bet ir dzirdēts, ka tie ir tikai mājas 
grupu vadītāji. 

Šī atklāsme ir no Dieva. Jēzum bija 12 
mācekļi un Viņš viņiem individuāli kalpoja 
vairāk nekā trīs gadus. Mēs reizēm 
nepamanām to, ka Bībeles centrā ir vēsts, 
kā Dievs individuāli kalpo cilvēkiem. Cilvēks 
var gadiem sēdēt draudzē, apmeklēt 
svētdienas dievkalpojumus un tā arī 
neizveidot attiecības ne ar vienu. 

Draudzes mācītājs viens pats 
nevar sekmīgi kalpot vairākiem 
desmitiem vai pat simtiem ļaužu un 
iedziļināties viņu vajadzībās. 
  Daži ir mēģinājuši veidot kaut ko 
līdzīgu inkaunteriem arī pie mums, 
Latvijā, taču ne vīzijas G12 ietvaros. 
Ir bijušas padziļinātas lūgšanas, 
rekolekcijas, cilvēki ir vairāk 
iepazinuši Dievu, saņēmuši brīvību 
un spēku, taču viņi nesaņēma vīziju, 
ko ar to visu darīt. 

Inkaunters bez vīzijas nav pilnīgs. 
Kad cilvēki paņem daļu no šīs 
vīzijas, tad tas nedarbojas. Mēs 
paši par inkaunteriem mācījāmies 

sadarbībā ar G12 vīzijas draudzēm citur. 

Mums daudz pal īdzē ja Andreja 
Šapovalova draudze  „Transformation 
Centre” ASV, kā arī Manheimas draudze 
„Global Vision”, kurā mēs paši ar sievu 
piedalījāmies inkaunterā un kuras mācītājs 
Aleksandrs Kleningers kalpos arī mūsu 
draudzes konferencē rudenī. G12 vīzijas 
centrā ir kalpošana cilvēkam. Šajā vīzijā ir 
četri posmi – aizsniegt, nostiprināt, apmācīt 
un izsūtīt. Inkaunters ir šis otrais posms. Ja 
cilvēks nav nostiprināts, viņš nevar 
veiksmīgi kalpot citiem cilvēkiem. Agrāk vai 
vēlāk viņš izgāžas. Tāpēc šo triju dienu 
noslēgumā tiek nodota vīzija garā. 

Par maz ir tikai saprast to visu ar prātu. 
Vēlmei kalpot un aizsniegt pazudušo ir 
jābūtu mūsu sirdīs. Mums ir jāiegūst kalpa 
sirds, kāda tā bija Jēzum, kur cilvēks ir 
centrā un nevis cipari. Tas nav galvenais. 

Kā norit inkaunters, kāda ir tā  kārtība?

Inkaunterā trijās dienās saņem to, ko 
apmeklējot labu draudzi, cilvēks var iegūt 
trijos gados. Vispirms katrs tiek skaidrībā 
par savu glābšanu. Pārsteidzoši, bet pat 
mūsu pašu līderu komandā bija trīs cilvēki, 
kuri iznāca pieņemt Jēzu! Es ticu, ka viņi bija 
glābti, taču viņiem pašiem īstas pārliecības 
nebija! Tātad, ja kāds vēl nav glābts, 
inkaunterā piedzīvo glābšanu, ja kādam 
nav īstas pārliecības un ticības par savu 
pestīšanu, tur viņš to dabū. 

Nākamā ļoti būtiska lieta ir atklāsme par 
Krustu. Nevis abstrakti un teorētiski, bet 
sirds līmenī cilvēks saņem, ka viņa grēki, 
slimības un atkarības ir uz Jēzus krusta 
Golgātā. „Līdz ar Kristu esmu krustā sists” – 
saka apustulis Pāvils. Ļoti svarīgi ir ieraudzīt 
sevi sistu krustā kopā ar Jēzu. Nevis pie 
krusta, nevis blakus krustam. Līdz ar to mēs 
saņemam sirdī to, ka mēs dzīvojam nevis 
priekš Kristus, bet Kristus vietā! 
 Pēc tam veselu dienu notiek atbrīvošana 
un lāstu laušana. Lai kā tas nepatiktu 
reliģiskām draudzēm un to vadītājiem, taču 
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INKAUNTERA LIECĪBA

piederības. Kalposim katram! Vēlamies 
redzēt cilvēkus brīvus un laimīgus, cilvēkus 
kā personības, nevis kā koka gabalus 
reliģiskās struktūrās. Arī mūsu draudzē jau 
ir fantastiskas pārmaiņas. Kāds jau gavē 
40 dienas, arī mēs kā draudze esam sākuši 
kopīgi gavēt  septiņas dienas. Kaut ko tādu 
es līdz šim vēl neesmu redzējis. Esmu šokā! 

Kad notiks nākamie inkaunteri?

Pirmajos divos inkaunteros augustā un 
septembrī piedalīsies visi draudzes līderi, 
arī no pārējām Latvijas pilsētām, kurās 
darbojas „Kristus pasaulei”. No viņiem tiks 
sagatavota kalpotāju komanda, kura 
kalpos nākamajos inkaunteros. Pēc tam 
brīvi varēs piedalīties visi pārējie ne tikai no 
mūsu draudzes, bet arī no citām draudzēm. 

Inkaunteri notiks reizi mēnesī, ja būs liels 
pieprasījums, ir doma tos rīkot pat divas 
reizes. Vienā reizē inkaunterā piedalīsies ap 
20 - 30 cilvēku. Rinda jau tagad ir liela, ap 
100 cilvēku. Aicinu pasteigties! Kas pirmie 
pierakstīsies, pirmie tiks!

kristiešos ļoti bieži ir lāsti un saistības. 
Depresijas, slimības, naudas trūkums, 
problēmas raksturā, kur ar sevis paša 
audzināšanu vien ir par maz, jāsaņem reāla 
atbrīvošana! Cilvēki, kuri līdz šim nekad nav 
domājuši, ka viņos varētu būt dēmoni, paši 
brīnās, kad tie sāk manifestēties, „līst ārā”! 
Līdz šim atklāti grēki it kā nebija, taču nebija 
arī īstas brīvības. Tāda sajūta, ka  „kurpe 
spiež”! Ar Svētā Gara palīdzību tiek 
„aizrakts līdz saknei”! Mēs arī dedzinām 
ugunī visas okultās grāmatas, amuletus, kā 
arī visu to, kas mūs saista ar veco, grēcīgo 
dzīvi! Pēc tam tiek lūgts arī par dvēseles un 
miesas  dz iedināšanu.  Biež i  v ien  
dziedināšanu cilvēki saņem jau velnu 
izdzīšanas laikā. Pēc atbrīvošanas nāk 
kristība Svētajā Garā. Simts procenti visi 
saņem! Tie, kas jau ir kristīti Svētajā Garā 
un runā valodās, no jauna piepildās ar 
Garu. 

Taču pašās beigās ir pati svarīgākā daļa! 
G12 vīzijas ietvaros tiek dota vīzija būt par 
mācekļu veidotāju. Vīzija tiek nodota garā, 
nevis prātā. Cilvēki saņem tēva un mātes 
sirdi!

Ja cilvēks vēl pēc tam nejūtas pilnīgi 
brīvs, viņš var nākt uz inkaunteru atkārtoti, 
pat daudzas reizes, ja vajadzīgs. Vēl reizi 
gribu atzīmēt, ka tas ir kaut kas vēl nebijis 
Latvijā. Sākas jauna ēra, Latvijā sākas 
inkaunteru ēra! Simtprocentīgi esmu 
pārliecināts, ka tā ir atmodas atslēga mūsu
zemei. Mēs izlaid īsim cauri šiem 
inkaunteriem visus, kuri vien to vēlēsies. 
Ņemsim cilvēkus vienalga no kuras 
draudzes, neatkarīgi no viņu konfesijas 

Malda Lielgaidiņa

Jaunībā biju ar savu muti izteikusi, ka  
miršu agri, apmēram četrdesmit gadu 
vecumā. Es biju to jau aizmirsusi, taču tad, 
kad es nācu pie Dieva, tas uzpeldēja, es to 
atcerējos.

Es Dievam to nožēloju, atteicos no šiem  
vārdiem. Taču līdz šim atbrīvošanas 
lūgšana par to nebija bijusi. Pa laikam man 
uznāca tāds kā smagums. Mocījos ar to. 

Pētīju savu senču radu rakstus,  
nekādas svētītās dzīves tās nebija. Kad 
par mani inkaunterā lūdza, sākumā bija 
tāda sajūta, it kā mani kāds žņaugtu! Bija 

Atbrīvošana no nāves 
gara

tīri fiziski pretīga sajūta. Taču tad manam 
prātam izgāja cauri vārdi: „Uzvara Jēzus 
asinīs!” Mārcis man pajautāja: „Ko tu 
juti?” 
  „Tādu vieglumu, brīvību!” Tāda bija 
mana atbrīvošana. Pēc tam bija tik viegli 
un labi! Varēju brīvi slavēt! Esmu priecīga! 

–

Turpinājums no 1. lpp.KRISTĪBAS

Šogad, 29. augustā, Rīgā Bābelīša 
ezerā  notika draudzes „Kristus pasaulei” 
kristības, kurās derību ar Dievu, ūdens 
kristībā pagremdējot, slēdza deviņi 
cilvēki.

Draudzes „Kristus pasaulei” mācītājs 
Mārcis Jencītis sasauca klātesošos aplī un 
īsi izskaidroja kristību  nozīmi: „Kādreiz kā 
jauns Dieva bērns es centos izvairīties no 
visiem rituāliem. Domāju, ka kristības ir 
akts, rituāls, kas ir jādara, jo Dievs 
vienkārši tā grib. Taču ar laiku  sapratu, ka 
tam ir ļoti liela nozīme. Tā ir derības 
slēgšana ar Dievu. Dievs neko mums 
neliek darīt tāpat vien. 

  Cilvēki slēdz asins derību ar velnu, un tas 
reāli darbojas garīgajā pasaulē. Tāpat arī 
derība ar Dievu. Kristībā mēs tiekam 
pagremdēti. Simboliski tas nozīmē 
iegremdēšanu Kristus nāvē. Šī tradīcija 
nāk no jūdiem, kuri templī šķīstījās ūdenī. 
Jēzus to piepildīja.” 

Pēc tam mācītājs un jaunkristāmie 
devās ūdenī.

  Šīs šovasar ir jau otrās kristības, jo šī 
gada 6. jūnijā Lielezerā pie Limbažiem 
derību ar Dievu pagremdējoties slēdza  25  
jauni draudzes locekļi. Pirmās kristības 
draudzē „Kristus pasaulei” notika 
pagājušajā gadā Tūjā jūlija beigās. Toreiz 
tika kristīti 36 cilvēki.

Derības slēgšana ar 
Dievu ūdens kristībā

Jēzus asinīs 
Latvija šķīstīta baltāka 
nekā sniegs! 
Kopā mēs to 
paveiksim!!!

"Kristus Pasaulei" mērķi
Uzcelt mājas grupu draudzi Latvijā. Draudze sastāvēs no 
lokālajām draudzēm katrā rajona centrā, lietojot G12 stratēģiju. 
Katras rajona centra draudzes mērķis ir izveidot draudzes filiāles 
katrā rajona ciematā. Līdz 2009. gada beigām plānojam atvērt 40 
mājas grupas un uzcelt 20 jaunus līderus Rīgā un citās pilsētās. 
Gada nogalē lūgsim un plānosim par grupu un līderu skaitu 
nākamajam gadam. 

Tiklīdz būs gatavi misionāri (grupu līderi un mācītāji), tūlīt tiks 
uzsāktas draudzes rajonu centros līdz kamēr draudzes būs 
visos rajonu centros. Darbs turpināsies visā Latvijā, 
aizsniedzot cilvēkus pilsētās un laukos. 
Kad draudze "Kristus Pasaulei" izaugs līdz noteiktam 
apmēram, lai būtu gatava darbam ārzemēs, tā tūlīt sāksim 
identisku evaņģelizācijas un draudzes celšanas darbu Baltijā, 

Eiropā un pasaulē.
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Dace Berga

 Kad man bija divi gadi, mani nolādēja. 

Esmu pieteikusi karu 
velnam

Bērnībā es biju sevī ierāvusies meitene, 
neviens ar mani nedraudzējās. Biju ļoti 
sasaistīta. Tikai jauniešu vecumā sāka 
veidoties kaut kādas attiecības ar citiem. 
Sākot mācīties augstskolā, iemācījos 
kontaktēties. Ārēji viss bija normāli, taču 
iekšā tas viss bija palicis. 

1999. gadā es piedzimu no augšienes. 
Taču tieši tad, kad nācu pie Dieva, sākās 
lielas problēmas attiecībās! Mani jaunie 
draugi, kristieši, ar kuriem es biju kopā, 
sāka mani atstumt! Biju dzīvā kristiešu 
draudzē, tāpēc nesapratu, kas ar mani 
notiek! Jo vairāk es viņiem pieķēros, jo 
vairāk mani atstūma. Problēma kļuva 
arvien lielāka! Desmit gadus mocījos ar to, 
ka mani visi atstumj. Tam klāt nāca 
problēmas ar mammu. Dīvaini, bet pēc 
tam, kad kļuvu kristiete, sāku viņu

. neieredzēt. Centos mammu mīlēt un 
godāt, kā Dieva Vārds to māca, taču kļuvu 
arvien briesmīgāka! Bija grūti arī slavēt, 
gavilēt Kungam, darīt to no sirds. 

Otra lieta, ko es gribu teikt, un man to ir 
ļoti svarīgi apliecināt, ir tā, ka man ilgus 
gadus ir bijušas problēmas ar autoritātēm. 
Visu laiku domāju – es neesmu nekas! 
Šķita, ka esmu maza un niecīga. Vēl šogad 
pirms trim nedēļām staigāju nospiesta, ļoti 
bēdīga. Runāju ar mācītāju, viņš par mani 
lūdza, taču teica, ka pilnīgu brīvību 
saņemšu inkaunterā, tāpēc to ļoti gaidīju! 
Kad bija pirmā lūgšana, nevarēju nosēdēt 
un izgāju priekšā. Šeit saņēmu pilnīgu 
brīvību no visa tā, kas manī sēdēja, es to 
saņēmu ceturtdien, pirms divām dienām 
inkaunterā! Tagad esmu pieteikusi karu 
velnam! 

Aija Metmane

Ļoti gaidīju šo inkaunteru. Jutos 
nebrīva. Ļoti ilgojos pēc pilnīgas brīvības. 
Ilgojos, ka varētu brīvi slavēt Dievu, liecināt 
draudzes priekšā. 

Es atgriezos pirms deviņiem gadiem. 
Pirms tam lietoju narkotikas, biju 
sasaistīta, ar kompleksiem. Nevarēju 
iedomāties, ka varētu kāpt uz skatuves un 
kaut ko runāt, liecināt. Kad kaut kas bija 
jāsaka, šausmīgi uztraucos. Pēc tam 
nevarēju atcerēties, ko esmu teikusi. Taču 
tagad kaut kas ir noticis! Esmu brīva no tā 
visa! Varu brīvi runāt ar cilvēkiem, samīļot 
viņus un liecināt šeit jūsu priekšā! 

Apmēram nedēļu pirms inkauntera 
Dievs man atgādināja, ka kādreiz biju 
izteikusi frāzi, kas faktiski nozīmēja derību 
ar sātanu. Laikā, kad biju bez Dieva, biju 

Svēta un tīra

nodarbojusies ar okultismu. Esmu kristiete 

jau ilgi un pa šo laiku šīs lietas biju 
aizmirsusi. Nebiju to nožēlojusi un 
salauzusi. Savā laikā esmu apmeklējusi arī 
maldu reliģiju – Jehovas liecinieku un Harē 
Krišnas sapulces. Pati gan nekam tādam 
neticēju, neatzinu to visu un nepieņēmu. 
Vienu reizi biju aizgājusi līdzi savai 
draudzenei uz krišnaītu templi. Taču ar to 
pietika, lai kāds gars uzmestos man uz 
pieres. Galva bieži sāpēja, jutu, ka kaut kas 
tur ir un traucē, bet nevarēju īsti saprast, 
kas. Visu laiku bija tāda sajūta, kā kāds 
spiež uz pieres! 

Pirms inkauntera domāju, ka esmu 
visiem piedevusi. Es parasti visiem viegli 
piedodu pārinodarījumus. Taču, kad 
Mārcis lūdza par mani, nāca ārā velns. Tas 
bija nepiedošanas gars. Viņš bija jānosauc 
vārdā, jāsaista un jāizdzen. Pilnīgi sajutu, 
ka kaut kas tur vēl ir iekšā un pat kustas! 
Tad Mārcis dzina ārā visus pēc kārtas, pa 

detaļām! Varēju sajust, kā viņi iziet no 

manis! 

Gulēju uz grīdas un ilgi nevarēju 
piecelties. Bija tāda sajūta, it kā man būtu 
cita galva! Svēta un tīra! Paskatījos uz 
savām rokām un tās nepazinu. Svētas 
rokas! Tādas izmaiņas! Sajūta, ka Jēzus ir 
manī! Tagad man ir liela vēlēšanās likt šīs 
rokas lietā, lūgt un kalpot citiem!

INKAUNTERA LIECĪBA

Dalības maksa 30 Ls
Tajā ietilpst ēdināšana, naktsmītne, inkauntera materiāli u.c.
Cena neatbilst patiesajiem izdevumiem. Mēs vēlamies Jums kalpot!
Cena var nedaudz mainīties!

3 dienās tu vari saņemt to,
ko apmeklējot draudzi 3 gados !!!
informācija: tel. +371 2001 6806 (Luīze)
luize.zveja@gmail.com
www.kristuspasaulei.lv



Pavisam nesen kāds cilvēks, kurš pēc 
pusgada pārtraukuma bija atsācis  nākt uz 
draudzi „Kristus pasaulei”, teica: „Kā gan 
šī draudze ir izmainījusies!” un sāka 
uzskaitīt pozitīvas pārmaiņas  kalpošanā  
un cilvēkos, kas viņa skatījumā bija 
notikušas pa šo laiku. Ir taču tik daudz 
draudžu, kas nemainās. Pat labas 
draudzes, kuras sasniedz kādu noteiktu 
līmeni, kas tajā brīdī, iespējams, pat paceļ 
viņus galvas tiesu pāri citiem un tad 
apstājas savā izaugsmē. 

Mācītāju Mārci Jencīti es pazīstu kā 
meklējošu kristieti, evaņģēlistu un 
sludinātāju, kurš pastāvīgi meklē veidus, 
kā labāk kalpot Dievam un cilvēkiem.   

Savā  laikā  neapmierinādamies ar  
evaņģelizācijas kampaņām Latvijā un 
Ukrainā, kā arī ar faktu, ka tik maz cilvēku 
dzīves patiesi izmainās šo evaņģelizācijas 
pasākumu laikā, Mārcis sāka meklēt 
veidus, kā padarīt kalpošanu cilvēkiem 
efektīvāku. Lūgšanā dzima ideja par mājas 
grupu draudzi Latvijā „Kristus pasaulei” ar 
evaņģelizācijas centru Rīgā.   Mārcis savā 
redzējumā un darbībā ir vērsts uz 
rezultātu! Uz pieaugumu! Uz pārmaiņām! 
Draudze un tās kalpošana mainās 
joprojām! Sarunā ar mācītāju Mārci Jencīti 
piedāvāju uzzināt  par aktuālāko draudzē 
šobrīd:

Kas patlaban notiek draudzē, uz ko 
šobrīd tiek likts akcents tās darbībā un 
kalpošanā? 

Pirmkārt uz pašu cilvēku. Centrā ir Jēzus 
un cilvēki. Jēzus teica: „Mīli Dievu no visas 
sirds, dvēseles, prāta un spēka, un savu 
tuvāko kā sevi pašu”. Mūsu Kungs Jēzus 

NO REDAKTORA Ar mācītāju Mārci Jencīti sarunājās Artūrs Danenbaums

Foto: Draudzes "Kristus Pasaulei" mācītājs 
Mārcis Jencītis (2009. gada janvāris)
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Luize Zveja

Jau ilgu laiku biju lūgusi, lai Jēzus kļūst 
reāls. Pēc inkauntera  Viņš man tiešām bija 
kļuvis daudz reālāks kā jebkad! Esmu 

Dziedināšana no 
astmas un bailēm

saņēmusi dziedināšanu! 

Pirms pieciem gadiem no audzēja 
nomira mana mamma. Arī mana veselība 
pēc mammas nāves pasliktinājās. Cietu no 
sliktas pašsajūtas, vājuma un stipra 
klepus, kas nepārgāja. Aizvien biežāk mani 
pārņēma domas, ka arī man, tāpat kā 
manai mammai, varētu būt ļaundabīgs 
audzējs. Manā dzimtā daudzi bija miruši 
no vēža. Aizgāju pie ārsta uz pārbaudi. Ārsti 
man konstatēja astmu, ko nevar izārstēt. 
Būšot jālieto baloniņi, taču es atteicos. Kad 
slimnīcā redzēju daudzus, kuri lēnām mira 
no astmas, teicu: “Tas nav domāts man, 
labāk uzticēšos Dievam!” 

Pēc atbrīvošanas lūgšanas inkaunterā 
esmu brīva! Zinu, ka astmas man vairs nav!

Pēdējo gadu laikā, kad sāku vairāk 
tuvoties Dievam, zināju, ka Viņš mani tīra. 
Taču arvien vairāk un vairāk kalpojot 

Dievam, Viņš man uzrādīja dažas lietas, no 
kurām man bija jāatsakās un tās jālabo. 
Macītājs teica, ka ir jomas mūsu dzīvē, 
kurās mēs turamies, turamies un tad 
krītam, tad mēģinām visu no jauna un atkal 
krītam. Man tā bija. Es uzrakstīju šīs lietas 
inkauntera anketā. Bija tāda sajūta, it kā 
es salūztu Dieva priekšā, atklājot, atdodot 
šīs lietas Viņam. Kad Ganna lūdza par 
mani, bija tā, it kā gaisma ienāktu un mani 
iztīrītu! 

Man ļoti patika viņas liecība. Mūsu 
mācītāji arī ir cilvēki, viņi saskaras ar 
līdzīgām problēmām kā mēs. Bet viņi cīnās, 
tiek ar tām galā un uzvar! Dažas lietas, kam 
viņi gājuši cauri, atpazinu arī sevī un 
nodomāju  - ir cerība!

Pārējās inkauntera dalībnieku 
liecības varat lasīt draudzes mājas lapā.

Pārmaiņu laiks

16.oktobrī plkst.18.00 un 17.oktobrī plkst.10.00

ATMODAS KONFERENCE
«VĪZIJA G12»

SLAVĒŠANU UN PIELŪGSMI VADĪS DRAUDZES SLAVĒŠANAS GRUPA

DRAUDZE “KRISTUS PASAULEI“

17. OKTOBRĪ PLKST. 14.00 KALPOS G12 DRAUDZES MĀCĪTĀJS ALEKSANDRS KLENINGERS
 (ANDREJA ŠAPOVALOVA DERĪBAS DRAUDZE MANHAIMĀ VĀCIJĀ)

17. OKTOBRĪ PLKST. 18.00 KALPOS MĀCĪTĀJS MĀRCIS JENCĪTIS
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Kristus atnāca, nevis lai Viņam kalpotu, bet 
lai Viņš Pats kalpotu. Mēs kalpojam katram 
cilvēkam, kurš ienāk draudzē un nepazīst 
Jēzu. Ja mēs sakām, ka mums ir Kristus 
raksturs, tad arī mums ir jākalpo cilvēkiem, 
kā Viņš kalpoja. Katrs, kurš vien to vēlas, 
saņem aprūpi. Neviens nepaliek bez 
aprūpes. 

  Kas ir izmainījies draudzes vīzijā, ja 
salīdzina pirms gada? 

Mainījies ir tas, ka mēs pilnībā esam 
satvēruši vīziju G12 jeb Dieva pārvaldību 
caur 12. Jēzus kalpoja cilvēku pūļiem un 
s av i e m  d i v p a d s m i t  m ā c e k ļ i e m .  
Divpadsmit mācekļi savukārt kalpoja 
citiem un darīja viņus par Kristus 
mācekļiem, tā pildot mūsu Kunga Lielo 
pavēli. Tā ir mīlestības sistēma, kurā 
cilvēks kalpo cilvēkam. Līdz šim mums bija 
G12 vīzijas elementi, bet nebija pārņemta 
visa sistēma pilnībā. Mājas grupu skaits 
pieauga pārsvarā uz dalīšanās rēķina. Kad 
grupa sasniedza noteiktu cilvēku skaitu un 
tajā cēlās jauns līderis, tā dalījās. Tagad 
mēs mājas grupas vairs nedalām uz 
pusēm. Katrs ir aicināts kļūt par līderi un ar 
laiku atvērt savu grupu. Tomēr tas netiek 
pieprasīts, bet gan cilvēkam tiek kalpots 
mīlestībā tik ilgi, līdz viņam pašam rodas 
vēlēšanās kalpot tālāk citiem un atvērt 
savu mājas grupu. Tas ir dabisks process. 
Termiņi vairs netiek uzstādīti kā agrāk. Tie 
cilvēki, kas bija mājas grupā no sākuma, 
paliek kopā vienmēr. Atkrīt sāpīgais 
dalīšanās process. Tomēr grupu dalīšanās 
netiek pilnībā izslēgta. Ja grupa skaitliski ir 
izaugusi ļoti liela un tās dalībnieki paši to 
vēlas, tā var arī sadalīties. Tomēr vēlreiz 
uzsveru, tas ir dabīgs un brīvprātīgs 
process. 

G12 ir elastīga sistēma. Mēs to uztveram 
kā palīgu un līdzekli, nevis kā mērķi. Vēl līdz 
šim mums pietrūka arī tāds neatņemams 
G12 vīzijas elements, kā inkaunters. 
Cilvēki mēģināja kalpot citiem, un viņiem 
bieži tas neizdevās, jo viņi paši nebija 
pilnīgi brīvi. Rezultātā tie kaut kur bija 
apstājušies savā garīgajā izaugsmē, nebija 
pa īstam satvēruši vīziju, iemantojuši 
mātes un tēva sirdi, kas rūpējas par citiem. 
Inkaunters aizpilda šo otro G12 vīzijas 
elementu – pēc tam, kad cilvēks ir 

aizsniegts un atgriezts pie Kristus, viņam 
jātop nostiprinātam. Tikai nostiprināts 
kristietis var sekmīgi kalpot citiem. 
Protams, arī Jēzus pats palīdz un Viņa 
asins spēks! Tomēr ar inkaunteru palīdzību 
šī vīzija darbojas daudz savādāk. Mēs kā 
draudze esam nostiprinājušies vīzijā. 
Tagad var teikt, ka mēs esam G12 pilnīgi 
iekšā! Tie draudzes līderi, kuri izies pirmos 
inkaunterus, paši kalpos citiem nākamajos 
inkaunteros. Esmu lepns par savu 
kalpotāju komandu!

Pastāsti par savu komandu!

Pats dārgākais man ir Dievs, tad mana 
ģimene un tad – mana komanda! Vadu 
divas līderu komandas draudzē, vienu 
Rīgā, otru Valmierā. Pamatkomanda, kura 
aptver visas „Kristus pasaulei” draudzes 
darbu, ir Rīgas komanda. Tajā katrs vada 
savu grupu. Daži – vairāk kā vienu. 
Pamazām katrs no Rīgas komandas veido 
arī pats savu līderu komandu. Tā 
piemēram, slavēšanas grupa draudzē, 
kuru vada Indra, ir gan mājas grupa, gan 
arī līderu komanda. Tagad savas mājas 

grupas ir arī Maldai un Gintam, kuri ir 
slavēšanas grupā. Juris, kurš ir manā 
komandā jau no „Kristus pasaulei” 
pirmsākumiem, vada draudzes Bauskā un 
Jēkabpilī. Viņam ir arī vairākas mājas 
grupas un pašam sava līderu komanda. 
Eva vada mājas grupu un veic draudzes 
administratīvo darbu. Arī viņas grupā jau 
ceļas nākamie līderi. Sandija bez savas 
mājas grupas vada draudzes Līderu skolu 
un Bībeles skolu jaunatgrieztajiem. No 
viņas mājas grupas visi kā viens kalpo 
draudzē kā palīgi. Luīze arī ir draudzē no 
tās pirmsākumiem, vada mājas grupu. 
Īpaši gribu pateikties Aijai un Silvijai ar 
viņu ģimenēm, Dacei, kura ir mūsu vidū 
kopš šī gada jūnija. Viņa ieradās no 
Krievijas, kur līdz šim kalpoja kā misionāre 
Sibīrijā. Viņa vairāku gadu laikā bija 
izveidojusi divas draudzes, kuras tagad ir 
„Kristus pasaulei” vīzijā. Lejas Bulānas 
draudzes vadītāja Tatjana, kas palika 
Daces vietā, septembrī būs inkaunterā pie 
mums. Arvis, draudzes skaņu operators, 

vada vīru grupu Baložos. Protams, 
vislielākais paldies manai ģimenei un 
valmieriešiem. Es patiesi lepojos ar savu 
komandu. Viņi visi ir unikāli! Neviens no 
viņiem nelūdz Dievu mazāk par divām 
stundām dienā. Starp citu, tāds ir kritērijs, 
lai būtu draudzes līderu, mācītāju 
komandā. 

Mums katru nedēļu ir sadraudzība savā 
starpā. Pēc dievkalpojuma sestdienās mēs 

dodamies uz kāda mūsu grupas dalībnieka 
mājām, kur mums ir sadraudzība, kārtīgas 
pusdienas. Reizi nedēļā es zvanu katram 
no savas grupas dalībniekiem un mēs kopā 
pārrunājam gan veicamos darbus, gan arī 
dzīvi vispār. Pilnīgi visi manā komandā ir 
nodevušies kalpošanai, neviens neko 
netur par savu. Bez pieprasīšanas un 
piespiešanas katrs kalpo labprātīgi ar visu, 
kas viņam ir. Vēl gribu izteikt lielu pateicību 
daudziem cilvēkiem no mūsu draudzes, 
kuri nav manā mācītāju komandā, bet arī 
man ir ļoti tuvi. Tie ir cilvēki, kuri veido šo 
avīzi un draudzes mājas lapu, raksta ziņas, 
veido reklāmas, kalpo ar video. Paldies 
visiem tiem, kuri ir draudzē kārtībnieki, 
sveicinātāji, kalpo ar segām, izplata DVD 
diskus ar dievkalpojumu ierakstiem, palīdz 
sagatavot zāli dievkalpojumam, nes un 
uzstāda aparatūru, aizlīmē logus, lai varētu 
tapt kvalitatīvs video ieraksts un daudzi, 
daudzi citi, kurus es šeit nepieminēju, bet 
kuru ieguldījums tāpat ir ļoti liels un augsti 
vērtējams.

Kādi ir plāni tuvākajam laikam?

Inkaunteri notiks reizi mēnesī. Mūsu 
komanda kalpos individuāli katram 
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Turpinājums 6. lpp.

Sadaļā AUDIO – vienmēr pieejamas jaunākās svētrunas un radio raidījumu ieraksti. 
Sadaļā VIDEO – videoieraksti no draudzes dievkalpojumiem. 
Sadaļā FORUMS – iespēja sadraudzēties, uzdot jautājumus, uzrakstīt lūgšanu vajadzību.
Sadaļās DRAUDZE, ENCOUNTER UN KALENDĀRS – sekojiet līdzi aktualitātēm!
Sadaļā ZIŅAS - lasiet par notikumiem DRAUDZĒ, LATVIJĀ UN PASAULĒ



Mūsu mērķis – "Brīnumu Avīze" 
katrā Latvijas pastkastītē!
Ziedojumu var veikt arī veicot bankas pārskaitījumu
EKD "KRISTUS PASAULEI", Reģ. Nr. LV 99500003902
SEB Banka, LV77UNLA0050008074909 
(pamatojums: ziedojums evaņģelizācijai)

Piezvanot pa ziedojumu tālruni 

90006776, 
Jūs būsiet ziedojuši 5 Ls dvēseļu 
glābšanas darbam visā Latvijā!

nostiprināts inkaunterā ,  viņš tiek 
apmācīts! Prognozēju, ka apmeklētība 
šoreiz  varētu būt vairāki desmiti. Līderu 
skolu, kā līdz šim, vadīs Sandija Vēze. 
Paldies ikvienam, kas kalpos Līderu skolā, 
konferencē un inkaunteros!

Kā tu vērtē iepriekšējo Līderu skolu 
beidzēju kalpošanu un panākumus? 

Šai skolai ir acīmredzami augļi . Taču šie 
augļi nebūtu redzami, ja mūsu draudzē 
nebūtu mājas grupu, kurās šie cilvēki 
varētu uzņemties mazus pienākumus un 
tā garīgi pieaugt, sagatavojoties kaut kam 
lielākam! Daudzreiz ir bijis tā, ka cilvēks 
atnāk uz draudzi, es vēroju viņu, viņa dzīvi, 
attiecības ar Dievu un garīgo izaugsmi un 
tīri cilvēcīgi man šķiet: “Te jau nekas 
nebūs!” Taču mīlestībā kalpoju viņam un 
redzu, kā cilvēks acu priekšā mainās ! Augļi 
mājas grupās ir acīmredzami. Iespēja tiek 
dota ikvienam. Cilvēki izdara tādas izvēles, 
ka mati ceļas stāvus! 

Paldies par sarunu!

iT ek .  
meklēti ..
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LĪDERI!
JA TU VĒLIES KĻŪT PAR KRISTUS MĀCEKLI UN KALPOTĀJU DRAUDZĒ, 

VEST SEV LĪDZI CITUS UN REDZĒT VIŅUS PIEAUGAM TICĪBĀ, DZIEDINĀTUS, 

ATBRĪVOTUS, VIŅU DZĪVES IZMAINĪTAS, TAD GATAVOJIES KĻŪT PAR LĪDERI, 

APMEKLĒJOT  (PADZIĻINĀTAIS KURSS)
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NO 2010. GADA JANVĀRA LĪDZ MARTAM
MĀCĪBAS NOTIKS 3 MĒNEŠUS

VIENU REIZI NEDĒĻĀ PIRMDIENĀS  PLKST. 19.00
TIKŠANĀS AKADĒMIJAS LAUKUMĀ 1, RĪGĀ

SKOLA IR BEZ MAKSAS. TU IEGŪSI UNIKĀLAS ZINĀŠANAS UN IEMAŅAS.
STUNDAS NOKLAUSĪTIES VARĒS ARĪ INTERNETĀ UN DVD.

Valmierā ir apmēram 26 tūkstoši 
iedzīvotāju. Tipiska Latvijas mazpilsēta 
Vidzemē .  Taču draudzei „Kristus 
pasaulei” šeit ir jau četras spēcīgas 
mājas grupas! 

Kas ir  šo panākumu pamatā? Vēloties 
to noskaidrot, kā arī uzzināt vairāk par to, 
kas notiek pārējās vietās, kur aktīvi 
darbojas draudze „Kristus pasaulei”, 
tapa šī intervija. 

Par  savu ceļu pie Kristus, ticību un 
kalpošanu stāsta Valmieras mājas grupu 
vadītājas Arta un Sintija. 

Arta, pastāsti nedaudz, kāds bija tavs 
ceļš pie Dieva? 

Daudzus gadus biju meklējumos. 
Astoņdesmitajos nokristījos luterāņu 
baznīcā, pēc tam pargāju pareizticībā. Vēl 
kādu laiku apmeklēju draudzi „Jaunā 
paaudze”. 2006. gadā vasarsvētku 
draudzē dzirdēju Mārci Jencīti. Toreiz 

nodomāju: ja Mārcim kādreiz būs pašam 
sava draudze, gribu būt pie viņa. Kad 
uzzināju, ka Mārcim ir pašam sava draudze 
„Kristus pasaulei”, nācu un paliku šeit. Tas 
bija pagājušā gada aprīlī. Pagājušajā gada 
vasarā vēlreiz  kristījos  Tūjā. 

Kā tu nonāci līdz mājas grupas 
vadīšanai?

Patiesībā ļoti strauji! Pabeidzu Bībeles 
skolu, pēc tam draudzes Līderu skolu, tad 
sāku palīdzēt savam vadītājam. Saņēmu 
atbrīvošanu. Mārcis saskatīja manī līderi, 
kas pats var vadīt mājas grupu. 

Tu šobrīd vadi divas mājas  grupas 

Valmierā!

Vienā ir astoņi cilvēki, otrā – pieci bez 
manis. Tā ir mana ģimene plus mana 
māsa. Meita saņēma Svētā Gara kristību 

skaitli  kā agrāk. Ja mēs kalpojam cilvē- 
kiem Kristus mīlestībā, tad pats Dievs 
kalpo viņiem! Akcents tiek likts uz 
cilvēkiem. Personīgi manī ir vēl lielāka 
mīlestība uz cilvēkiem  nekā līdz šim! 

Vēl plānojam attīstīt sadraudzību ar 
citām G12 vīzijas draudzēm pasaulē, 
Andreja Šapovalova draudzi ASV un viņa 
Derības draudzēm Vācijā. Rudenī būs 
vīzijas konference . Pēc tam Līderu skola.

Pastāsti mazliet par Līderu skolu! Ar ko 
tā atšķirsies no līdzšinējām Līderu 
skolām?

Nākušas klāt pāris jaunas stundas par 
to, kas ir inkaunters un kā to organizēt. 
Kādā pirmdienas līderu sapulcē šo stundu 
izies visi tie, kas jau beiguši iepriekšējās 
līderu skolas. Šī nodarbība tiks ierakstīta 
video un pēc tam pievienota jau esošajām 
līderu skolas nodarbībām mājas lapā. 
Tāpat kā otro Līderu skolu, arī šo 
interesenti varēs apgūt caur video, pēc tam 
aizpildot testus savās mājas grupās. Skolā 
iet tie cilvēki, kuri plāno atvērt savas mājas 
grupas un paši kalpot saviem cilvēkiem. 
Līderu skola ir G12 vīzijas trešais etaps – 
pēc tam, kad cilvēks ir ticis aizsniegts un 

 cilvēkam atsevišķi. Inkaunteru varēs iziet 
ne tikai mūsu draudzes cilvēki, bet ikviens, 
kurš to vēlēsies. Mūsu pamatuzdevums 
paliek tas pats: Latvija Jēzus asinīs 
šķīstīta baltāka nekā sniegs! Mūsu 
draudzes būs visās lielākajās Latvijas 
pilsētās un rajonu centros. Tikai veids, kā 
to panākt, ir mazliet cits un daudz 
efektīvāks. G12 sistēma, kas kalpo 
cilvēkam, nevis cilvēks sistēmai. Visam 
jānotiek dabiski, nedrīkst atstāt cilvēku 
otrā plānā – aiz draudzes struktūrām un 
kārtības. Visam jākalpo cilvēkam, viņa 
pestīšanai un pieaugšanai Kristū. 

P ē d ē j o s  d i ev k a l p o j u m o s  R ī g ā  
apmeklētība bija virs 84 cilvēkiem, tas ir 
daudz, ja ņemam vērā, ka tie nebija lielie 
dziedināšanas dievkalpojumi. Tas rāda, ka 
mūsu kalpošanai ir panākumi. Joprojām 
mūsu mērķis gada beigās ir panākt, lai 
būtu 40 mājas grupas un 20 jauni līderi. 
Tomēr skaitļi nav galvenie. Esot šajā vīzijā 
G12 un kalpojot cilvēkiem tādā veidā, kādā 
to darīja Jēzus, tas viss nāks dabiski. Jau 
šobrīd draudzē „Kristus pasaulei” ir 30 
aktīvas mājas grupas un esmu pavisam 
drošs, ka gada beigās mums būs visas 40. 
Gada sākumā šis mērķis šķita nereāls, 
taču šobrīd es vairs tā neuztraucos par šo 

Mājas grupas 
Valmierā 

MĀJAS GRUPAS



Arī tu vadi divas mājas grupas!

Pašlaik vasarā gan ir tikai viena, jo 
daudzi jaunieši aizbraukuši pa brīvlaiku uz 
ārzemēm pelnīt naudu, taču ceru, ka 
rudenī atkal būs divas. Viena ir bērnu 
mājas grupa. Tajā ir bērni vecumā no 
pirmās līdz ceturtajai klasei. Otrajā ir mana 
ģimene un jaunieši.

Sintija, tev ir brīnišķīga liecība, kā 
Dievs apliecināja Sevi  tavā dzīvē!

Tas gan bija pirms vairākiem gadiem, 
kad gaidīju trešo bērniņu, meitiņu Elzu. Ļoti 
vēlējos šo bērniņu, taču sākās problēmas. 
Varēju viņu pazaudēt. Ārsti teica, lai es no 
šī bērniņa atbrīvojos, bet tad žurnālā 
„Mans mazais” izlasīju māmiņu liecības, 
kurām bijušas līdzīgas problēmas. 
Sapratu, ka taisīt abortu nav Dieva prāts. 
Vīrs mani veda no slimnīcas uz katru 
dievkalpojumu, lai gan tas man bija 
aizliegts. Ārsti teica, ka esmu jocīga un lai 
pati uzņemos atbildību par to, kas  
piedzims. Taču pēc dažiem mēnešiem man 
piedzima pilnīgi vesels bērns! Ģimenes 
ārstam bija ko brīnīties! Šis notikums mani 
vēl vairāk tuvināja Dievam. 

Paldies Artai Mēnesei un Sintijai 
Bašķerei par brīnišķīgajām liecībām.  
Novēlam viņām panākumus un Dieva 
svētību turpmāk kalpojot cilvēkiem un 
personiskajā dzīvē!

Bībeles 
skola

DRAUDZES 
"KRISTUS PASAULEI" 

BĪBELES SKOLAS 
PAMATKURSS

2009. gada oktobris 
2010. gada februāris

"...Un tie pastāvēja Apustuļu 
mācībā, sadraudzībā, maizes 

laušanā un lūgšanās."

Mācības notiks 3 mēnešu 
garumā, pildot nelielus mājas 
darbiņus un pārrunājot tos ar 

savu vadītāju.

Skolas beidzēji saņems diplomu.
Skola ir bez maksas.

Nekavējies, piesakies skolai!

Bībeles skolas vadītāja: 
Sandija Vēze (tālr. 27091231, 
e-pasts: sandija@gmail.com)
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un sāka runāt mēlēs. Arī mans vīrs kļūst 
arvien atvērtāks Dievam, tagad skaļi lūdz, 
lasa Bībeli. Šā gada jūnijā viņš kristījās 
Limbažos. 

Vai ir vēl kāda liecība?

Verita – Viņa ļoti tuvojas Dievam, un Viņš 
maina Veritas raksturu. Viņa visu cenšas 
izdarīt kārtīgi un pareizi un ir topošais 
līderis. Dievs viņu ceļ! Dievs maina arī mani 
pašu. Ja kādreiz mani varēja ļoti ātri 
nokaitināt, tad tagad esmu praktiski 
nenokaitināma. To apliecina arī mana 
meita. Otrdien pieteicu karu visiem 
„nevaru, negribu, nemāku” un tagad esmu 
to uzvarējusi! Ja dzirdu kādus cilvēkus 
runājot muļķības par Dievu, draudzi un 
Jēzu, tad gan dedzīgi aizstāvu patiesību. 
Agrāk domāju – ko es tur maisīšos! 
Kalpošana man ir intensīva, vadāju 
savējos uz līderu skolu. Esmu pacilāta un 
priecīga, ka Dievs ir ar mani! 

Sintija, kā tu nonāci draudzē „Kristus 
pasaulei”? 

Dievam esmu ticējusi jau kopš bērnības. 
Taču tuvība attiecībās ar manu Kungu 
arvien ir pieaugusi. Bērnībā mana 
vecāmamma ļoti daudz stāstīja par kara 
laikiem, kā Dievs ir palīdzējis un 
pasargājis. Kad fronte gājusi pāri mūsu 
mājām un lidmašīnas metušas bumbas, 
mūsu ģimene slēpusies vecās tranšejās. 
Visi skaļi dziedājuši slavas dziesmas un 
lūguši Dievu. Viena bumba nokritusi divus 
metrus no ierakumiem un nav sprāgusi. Šī 
liecība atstāja dziļu iespaidu uz manu 
ticību. Sākumā biju luterāņu draudzē, bet 
tad, mainot dzīvesvietu, iepazinos ar 
mācītāju Mārci Jencīti un pārnācu pie viņa. 
Dievs mani atveda šeit! Sākumā biju 
atturīga pret visu to, kas šeit notika, bet 
pamazām mainījos! Man ir ļoti svarīgi, ka 
pati esmu mācītāja līderu grupā, esmu 
mīlēta un aprūpēta!

Kā es saņēmu kristību 
Svētajā Garā

BĪBELES SKOLA

Kā līdz manīm nonāca mēļu valoda? 

Kādā jaukā dienā, esot mājas grupiņā, 
es to vienkārši palūdzu Dievam: „Kungs, 
ļauj man runāt Svētajā Garā!”. Un tas 
notika! Uzreiz pēc šīs lūgšanas tā arī 
atnāca un nu jau kādas trīs nedēļas es varu 
lūgt mēlēs, ja vien un kad vien es to vēlos. 
Pirms tam es domāju, ka varbūt tās nav 
dotas visiem. Es pat nemēģināju un 
nelūdzu. Manī bija arī neziņa, kas tas tāds 
ir un vai tas vispār ir labi. Taču tajā pat laikā 
es apbrīnoju tos, kam šī dāvana bija. 

Šaubas kliedēt palīdzēja Bībeles skolas 
nodarbība par attiecīgo tēmu. Tā mani 

pilnībā pārliecināja, ka es taču lūdzu 
Dievam Svēto Garu un ka Dievs kā mīlošs 
Tēvs nedos man kaut ko sliktu, ja es Viņam 
lūdzu pēc laba! Tagad arī es esmu 
piepulcējusies tiem, kas ir brīvi no 
aizspriedumiem un kristīti Svētajā Garā! 

Aicinu uzdrošināties visus, kuri vēl 
nekad nav pamēģinājuši un lūguši šādu 
lūgšanu. Noticiet! Dievs ir labs! 

Lolija Sprancmane
Zasulauka mājas grupiņa

NO BRĪNUMU AVĪZES REDAKCIJAS: 

Priecājamies jums piedāvāt avīzes 8. numuru  šoreiz par vienu 
atvērumu biezāku, kas mums ļāva to bagātigi papildināt ar spilgtām 
liecībām, aktuālām intervijām un ziņām no draudzes ikdienas!

Svētīgu lasīšanu: lasiet paši un dodiet citiem! Dievs ir spēcīgs 
aizsniegt arī caur lasītām liecībām! 

–

REDAKCIJAS KOMANDA 
Avīzes veidošanā piedalījās:

redaktors  Mārcis Jencītis
redaktora palīgs  Eva Olševska

teksti  Artūrs Danenbaums
noformējums  Janeta Liepājniece

korektore  Sandija Vēze
abonēšanas centrs  Malda Lielgaidiņa

–
–

–
–

–
–



DIEVS DZIEDINA INKAUNTERĀ

ka esmu dziedināta un brīva no ši 
okultisma lāsta un ka Jēzus ir mans Ārsts. 
Kad es pieliku roku pie krusta, kādu 
pusminūti manā sirdī  bija dedzinoša 
sajūta. Tas bija tik neparasti! Iezagās 
nelielas bailes, jo nekas tāds līdz šim 
nebija piedzīvots. Tomēr gribu visus 
iedrošināt: “Šeit nevienu nededzina, šeit 
atbrīvo!” Tieši šeit, pie krusta, mana sirds 
pa īstam iedegās par līdzcilvēkiem. 
Ieraudzīju, cik patiesībā viņi ir saistīti un 
nebrīvi. Viņi paši nesaprot, kas ar viņiem 
notiek, dzīve ir kā melna līnija, slimības, 
nelaimes gadījumi, no kuriem nekādi nevar 
tikt vaļā! Saku to tāpēc, ka pati visu to 
esmu piedzīvojusi. Esmu meklējusi Dievu, 
lai rastu atbildi un palīdzību, jo cilvēki jau 
palīdzēt nevar. Palīdzēt var tikai Dievs. Un 
Bībelē ir atrodamas visas atbildes. Kad 
dzīvojam saskaņā ar Dieva gribu, esam 
draudzē un pakļaujamies mācītājam, 
kuram patiesi rūp mūsu dzīve, kad redzam, 
ka viņš mūs mīl un lūdz par mums, tad 
pašai rodas vēlēšanās mācīties. Šajā 
draudzē es iemācījos pa īstam lasīt Bībeli, 
un ne tikai lasīt, bet arī disciplinētas 
attiecības ar Dievu. Tad Viņš man var 
palīdzēt. Citās draudzēs es to neredzēju, 
mācītājs pats bija kā mazs dievs. Mūsu 
draudze mācītājs māca lasīt Bībeli. Es savā 
laikā lūdzu Dievu: „Kur man palikt?” Biju 
izstaigājusi daudzas draudzes.  Bija jau 
apnicis. Tagad esmu priecīga un laimīga, 

ka Dievs mani atvedis šeit. Uz šādu draudzi 
sātans nevienu nevedis! Jo te viņam 
vienkārši ir kaps! To mēs arī piedzīvojām 
šajā inkaunterā. Es to novēlu piedzīvot 
katram. Un nebaidīties. Šajā ienkaunterā 
var iegūt patiesu brīvību, skaidru skatu un 
sāpes sirdī par saviem tuviniekiem. Roze 
man vairs nav uz kājas! Es esmu saņēmusi 
pilnīgu dziedināšanu, es zinu, ka esmu to 
saņēmusi pilnīgi un līdz mūža galam! Šajā 
inkaunterā saņēmu atbrīvošanu arī no 
okultisma gara, kurā biju sapinusies 
septiņpadsmit gadus, dzimtas lāsta, 
dīvainām sakritībām vairākās paaudzēs, 
verdzības. Paldies Dievam par šo ceļu, 
kuru Viņš mums rāda un ved, paldies par 
Viņa svetījošo roku, kura ir par mums 
visiem! 

Silvija Jansone 
Paldies Dievam, ka Viņš mani ir atvedis 

uz šo draudzi, un arī devis šajā draudzē 
brīnišķīgus mācītājus, kuri neizliekas 
ideāli. Vērojot viņus, redzam, ka arī viņiem 
ir problēmas. Taču, ja viņi pārvar savas 
problēmas, tuvojoties Dievam, tad arī mēs 
to varam! Pateicos Dievam arī par vīziju 
G12, ko sātans bija nozadzis Latvijai. Šis 
inkaunters ir kā svaigs ūdens, kas līst pār 
mūsu zemi. Es ticu, ka daudzi cilvēki izies 
tam cauri un iegūs patiesu brīvību. Sātans 
mani gribēja nobaidīt. 

Pirmajā vakarā jutu, ka man ir 
paaugstināta temperatūra. Es sāku taustīt 
savu kreiso kāju, kurā gadu gadiem man 
bija roze. Tā man uzmetās uzreiz pēc 
meitas piedzimšanas. Mani toreiz daktere 
aizsūtīja pie tantiņas. Pat adresi iedeva. No 
sākuma nesapratu: „Kas tā par tantiņu?” 
Tā tas ceļš sākās. Tie ir lāsti no mūsu 
senčiem. 

Inkauntera pirmajā vakarā mana kāja 
palika sarkana, velns mani biedēja: „Nu ko, 
uz inkaunteru atbrauci!? Tūlīt tu redzēsi! 
Mani nevar uzvarēt!” Taču man bija liela 
pārliecība, un es viņam teicu: „Tu jau esi 
uzvarēts, un es jau esmu dziedināta!” 
Mārcis lūdza par mani, taču es jau zināju, 

Vēl tik nesen  dažus gadus atpakaļ Latvijas pilsētu pēc pilsētas aizsniedza plakāti, bukleti, radioreklāmas  DZIEDINĀŠANAS UN 
BRĪNUMU DIEVKALPOJUMI AR MĀRCI JENCĪTI! Pārpildītas vai ne tik pilnas zāles. Un dziedināšanas liecības. Arī Brīnumu Avīze līdz 
šim bija pilna tieši ar tām. Protams, netrūka arī skeptiķu, un, kas pats svarīgākais  arī to, kuri savu dziedināšanu nesaņēma vai 
saņēmuši pavisam drīz pazaudēja. Šie ir tik svarīgi jautājumi, kas atkal un atkal ieskanas katrā no mums: “Ja Dievs Savā Vārdā saka: ar 
Jēzus brūcēm esam dziedināti, tad kāpēc daži saņem un daži nē? Kāpēc vieni saņem pilnīgu dziedināšanu uz visiem laikiem, bet kāds 
jau nākošajā dievkalpojumā ir atkal klāt un vaina kļuvusi vēl “niknāka”...?” 

Taču, ja mēs no visas sirds meklējam, mēs atrodam. Un Dievs sāk mums atklāt apslēptos noslēpumus. Ved mūs tālāk Savos ceļos. 
Nu jau ilgāku laiku piedzīvojam, ka cilvēki mūsu draudzē dziedināšanu no visdažādākajām kaitēm saņem ne tikai vienu reizi mēnesī 
dziedināšanas un atbrīvošanas dievkalpojumos, bet arī iknedēļas mājas grupu sapulcēs. Un mēs pamanām, ka šīs dziedināšanas ir 
dziļas un paliekošas, jo cilvēki saņem nevis vienreizēju lūgšanu, bet turpinošu aprūpi, padomu, grupiņas dalībnieku ilgstošu 
iestāšanos lūgšanā, kad tas nepieciešams. Tas ir arī kopīgs prieks, kopībā stiprināta ticība. Cilvēks nepaliek viens ar savu vajadzību! 

Un pēdējā laikā nākusi klāt vēl kāda jauna atklāsme no Dieva  inkaunters (no angļu val. encounter  sastapšanās jeb sadursme 
ar Dievu)! Kas gan var būt drošāk un labāk, kā saņemt dziedināšanu tad, kad esi iztīrīts no visiem slimību perēkļiem, dēmoniskām 
atkarībām, lāstiem un grēku sekām. Trīs dienas mērcēts Dieva klātbūtnē. Tā ir dziedināšana, kas noteikti paliek, ja vien paši 
nepagriežam muguru Dievam un neatveram durvis velnam labprātīgi.

Šajā numurā vēlamies ar jums dalīties dažās no šim brīnišķīgajām liecībām, kas saņemtas inkaunterā, mājas grupā vai 
dievkalpojumā. Baudiet un redziet, cik Dievs ir labs!

– –

–

– –

Rozes uz kājas man
vairs nav!

 D EV DZIEDINAI S
 ĪUN ATBR VO!

ĪPAŠI DZIEDINĀŠANAS - ATBRĪVOŠANAS 
DIEVKALPOJUMI RĪGĀ 2009. GADĀ

10. oktobrī
14. novembrī
12. decembrī

Rīgā, Akadēmijas laukumā 1, 
Kolonnu zāle. Sākums pl. 14.00VĒL TIKAI TRĪS ŠOGAD !

Kristus Pasaulei TV internetā!
24 stundas diennaktī piedāvājam jums skatīties un klausīties kristīgo mūziku.

Kristīgā
mūzika
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DIEVS DZIEDINA MĀJAS GRUPIŅĀ

Normunds Alkovskis

Pirms vairāk nekā gada Normunds cieta 
nelaimes gadījumā. 2008. gada naktī uz 
12. maiju dīzeļvilciens aizķēra viņu pie 
perona, norāva zemē un vilka līdzi 25 
metrus pa dzelzceļa sliedēm. Normundam 
bija abu kāju stilbu atvērtie lūzumi, 
kreisais celis biezputrā. Ārsti burtiski 
salika viņu kopā pa gabaliņiem un teica, ka 
Normundam invalīdu ratos būs jāpavada 
ļoti ilgs laiks, ja ne viss atlikušais mūžs. Lai 
gan pēc pusgada Normunds jau varēja 
staigāt, taču tikai lēnām un ar kruķu 
palīdzību. 

Kopš šī gada februāra Normunds allaž ir 
bijis redzams draudzes „Kristus Pasaulei” 
rīkotajos dziedināšanas dievkalpojumos 
Rīgā, Zinātņu akadēmijas namā. Katru 
reizi pēc māc ītā ja Mārča Jenc īša 
uzaicinājuma viņš nāca priekšā uz lūgšanu 
par  dziedināšanu. 

Apmēram maija beigās kādā dievkalpo-
jumā slavēšanas laikā pamanīju, ka viņš 
dejo. Pēc dievkalpojuma mācītājs pie 

manis pieveda Normundu. Rokā viņš 
turēja savu spieķi. Celis vairs nesāpēja un 
bija stingrs. Normunds brīvi staigāja bez 
palīglīdzekļiem. 

Nav noslēpums, ka pēc dziedināšanas 
dievkalpojumiem cilvēki emocionālā 
pacēlumā reizēm liecina, ka piedzīvojuši 
no Dieva  dziedināšanas brīnumus, taču 
pēc kāda laika vecās kaites atkal liek sevi 
manīt. Arī Normunds, kā vēlāk uzzināju, 
priecīgs par savu dziedināšanu, bija sācis 
darīt smagus fiziskus darbus un kruķis vēl 
izrādījās vajadzīgs. 

13. jūnijā pēc dievkalpojuma ievēroju 
gara auguma vīru, kurš brīvi kustējās. Kādu 
brīdi svārstījos. Vai tas ir Normunds, vai 
nav? Tas bija Normunds. Pilnīgi dziedināts! 
Lūk, ko viņš pats par sevi saka: „Esmu bez 
kruķiem jau nedēļu. Mārcis par mani ir 
lūdzis vairākas reizes un patiesi palika 
labāk. Ir lūguši arī citi. Pēdējo reizi par mani 
iestājās lūgšanā 10 cilvēki, to skaitā arī divi 
misionāri no ASV. Tas bija Lietišķo Vīriešu 
Apvienībā. Šī gada 9. jūnijā, trīspadsmit 
mēnešus pēc avārijas, es nosviedu kruķus 
un esmu pilnīgi dziedināts. Slava Kungam 
Jēzum Kristum!”

DIEVS DZIEDINA DIEVKALPOJUMĀ

Elīna Konstance Milanceja
Pirmo reizi uz draudzi “Kristus Pasaulei” 

atnācu 2008. gada oktobrī  uz mājas 
grupas neformālo pasākumu. Nu jau būs 
gads kā esmu šajā draudzē un šodien varu 
teikt  esmu laimīga, un tā nav laimes 
emocija, tas ir kaut kas, kas nav atkarīgs 
no apstākļiem. Taču pirms tam mana dzīve 
nebūt nebija pozitīva, kur nu vēl laimīga!

Cik sevi atceros  vienmēr domāju par 
nāvi, biju potenciāla pašnāvniece. Ar 
tādām domām es no rītiem modos un ar 
tādām gāju gulēt. Biju pilnīgi padevusies. 
Dzīvē nekas mani neapmierināja, nekur 
nevarēju saskatīt jēgu. Nebija tā, ka biju 
neveiksminiece. Man bija sapņi un šķita  
tie nozīmē visu! Taču, kad es tos 
sasniedzu, tie izrādījās tādi ziepju burbuļi. 
Un viss gāja savu veco gaitu. Tagad es 
saprotu, ka caur tiem apstākļiem Dievs 

–

–

–

–
klauvējās, rādīja, ka nekur negūšu 
piepildījumu, kā vien Viņā, Patiesajā 
Dzīvībā!

Tāda es atnācu uz grupiņu  pilnīgā 
depresijā. Kad bija jāiet uz draudzi, grupiņu 
vai čella nodarbībām, bieži līdz mērķim 

–

nemaz netiku. Citreiz nevarēju iziet no 
mājas, citreiz pusceļā uznāca kaut kādas 
domas, varēju vienkārši pagriezties uz otru 
pusi un nenonākt tur, kur man bija jābūt. 
Bija arī ļoti spēcīgas baiļu lēkmes.

Šis laiks, kad esmu draudzē un grupiņā, 
ir apgriezis visu kājām gaisā. Pats 
galvenais, ko esmu ieguvusi, ir personīgas 
attiecības ar Dievu. Mājas grupā to visu 
māca, tiek pārrunāts katra dievkalpojuma 
Vārds. Katram tiek kalpots individuāli. 
Visgrūtāk laikam gāja ar paklausību 
vadītājam. Taču paklausība ir vienīgais, 
kāpēc es vēl joprojām esmu šeit, kāpēc es 
izlauzos no tā murga, kurā dzīvoju un 
kāpēc Dievs varēja sākt darboties  caur 
manu pakļaušanos, paļaušanos un 
uzticēšanos. Tagad man ir jauna dzīve, viss 
kas bijis, ir pagājis. Nu viss ir jauns!

–

Biju potenciāla 
pašnāvniece.
Tagad man ir jauna
dzīve!

Dievs dziedina
sadragātu ceļgalu!

Kristīgās programmas un filmas mūsu mājas lapā
2008. gadā mūsu draudze 
līdzekļu attīstīšanai un pilnveidošanai, it īpaši mājas lapai, lai tā varētu kalpot cilvēkiem. Interneta
vietnē  ir izveidota sadaļa VIDEO, kurā ir pieejamas dažāda veida kristīgās
programmas. Piedāvājam Jums apmeklēt to, lai noskatītos mākslas un dokumentālās filmas, konfe-
renču, semināru, dievkalpojumu un citu pasākumu videoierakstus!

attīstījās jaunos virzienos. Lielu uzmanību mēs pievēršam plašsaziņas

WWW.KRISTUSPASAULEI.LV



VIESOŠANĀS G12 DRAUDZĒ VĀCIJĀ

27. jūlija līderu sapulce draudzē 
„Kristus pasaulei” R īgā  Zinātņu 
akadēmijas namā bija neparasta ar to, ka 
draudzes mācītāji Mārcis un Ganna 
stāstīja par piedzīvoto Vācijā, draudzē 
Manheimas pilsētā. Viņš kopā sievu 
Gannu tur pavadīja deviņas dienas no 19. 
līdz 27. jūlijam.  

Angļu vārdu encounter var latviski 
aptuveni pārtulkot kā „sastapšanās” vai 
„sadursme”. Inkaunteri ir pasākumi, kuru 
laikā cilvēki vairākas dienas aiziet prom no 
savas ikdienas steigas, ierastās vides, lai 
pavadītu laiku vietā, kur intensīvi tiek 
sludināts Dieva vārds un notiek aizlūg-
šanas. Draudzes mācītājs stāsta, ka šajās 
dažās dienās Dievs padara pie cilvēka tik 
daudz, cik dažs labs nepiedzīvo, vairākus 
gadus kār t īgi apmeklē jot draudzi. 
Patiešām draudzē nav iespējams tik 

intensīvi un pamatīgi kalpot gan ar 
aizlūgšanu, gan Vārdu, kā tas notiek šajos 
inkaunteros. Absolūtam vairākumam tā ir 
patiesa sastapšanās ar Dievu, kas izmaina 
gan viņu personību, gan dzīvi, gan 
kalpošanu. 

Draudzes „Kristus pasaulei” mācītājs 
Mārcis Jencītis kopā ar sievu savu pirmo 
inkaunteru piedzīvoja draudzē Vācijā, 
Manheimā, ar kuru mūsu draudzei izvei-

dojušās draudzīgas un lietišķas attiecības. 
Mācītājs un viņa sieva Ganna 

stāsta par piedzīvoto. 

„Es piedzīvoju Dievu visdažādākajos 
veidos, kādos vien es Viņu biju 
piedzīvojusi līdz šim. Visu to es piedzīvoju 
šo triju dienu laikā” – stāsta Ganna un 
apraksta savas izjūtas. 

Mācītājs Mārcis Jencītis savā stāstījumā 
galveno akcentu liek uz draudzes vīziju. 
„G12 vīzija par mājas grupām un mācekļu 
veidošanu, kā arī mācība par personisku 
attiecību ar Dievu veidošana caur regulāru 
lūgšanu un Bībeles lasīšanu ir tās lietas, ko 
sātans ir nozadzis draudzei,” – viņš saka. 
„Tādēļ arī draudze ir tik vāja un nespēj 
piepildīt savu aicinājumu, ko tai uzticējis 
Jēzus – darīt par mācekļiem visus ļaudis! 
Tomēr ir par maz draudzes vīziju izprast 
tikai ar prātu. Draudzes vīzija ir jāsaņem 
garā, sirdī. Jēzus raudāja par Jeruzālemi, 
kura Viņu atraidīja. Arī mums būtu jāraud 
par tiem, kuri nepazīst Jēzu un iet 
pazušanā. Ja mēs nesaņemam draudzes 
vīziju savā sirdī, mēs varam pazaudēt visu, 
kas mums ir!” – saka mācītājs. 

Mājas grupu draudzēs visā pasaulē, 
kuras savā praksē pielieto G12 stratēģiju, 
inkaunteri ir neatņemama sastāvdaļa. 
Parasti ārpus pilsētas uz vairākām dienām 

Telefona zvani un sakari ar ārpasauli ne-
notiek.

Apmēram desmit kalpotāju kalpo 30 
cilvēkiem. Katrs aizpilda anketu, kurā 
vaļsirdīgi izstāsta par savu pagātni, 
pārdzīvojumiem, arī grēkiem. Inkaunteros 
cilvēki piedzīvo dziedināšanu, atbrīvošanu 
no dēmonu varas, kā arī atrisinājumu 
problēmām, par kurām draudzē bieži vien 
ir lūgts gadiem bez redzamiem rezul-
tātiem. 

Cilvēku dzīves izmainās radikāli un viņi 
kļūst par dedzīgiem Kristus kareivjiem, kuri 
ir orientēti uz konkrētu rīcību un cilvēku 
vešanu pie Kristus. 

Bez piedalīšanās inkaunterā mācītāji 
baudīja arī patiesi kristīgu sadraudzību ar 
Manheimas draudzes mācītājiem, viņus 
uzņemot savā namā. Kāds draudzes 
loceklis Pāvels katru dienu bija gatavs 
viņus izvadāt ar automašīnu pa skaisto 
pilsētu. Un galvenais – šai viesošanās 
reizei būs turpinājums, jo tā bija Dieva va-

dība. Jau oktobrī mēs gaidām ciemos 
Vācijas draudzes mācītāju Aleksandru 
Kleningeru mūsu draudzes konferencē.

Fotogrāfijās redzamas situācijas no 
inkauntera Vācijā. Vairāk varat apskatīt 
mūsu mājas lapā, sadaļā encounter.

Mācītāji Mārcis un Ganna stāsta
par inkaunteru G12  draudzē Vācijā

16. oktobrī plkst. 18.00
17. oktobrī plkst. 10.00

PIRMO REIZI RĪGĀ UZVEDUMS NO 
„REALITY OUTREACH MINISTRIES“
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MŪŽĪGĀ CĪŅA STARP LABO UN ĻAUNO,PIESĀTINĀTA 
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Neformāla kristiešu sadraudzība mā-
jas apstākļos visos laikos ir bijis faktors, 
kas palīdzējis patiesai ticībai un mīlestī-
bai uz Jēzu Kristu izdzīvot visbriesmīgāko 
vajāšanu apstākļos, gadsimtiem ilgi 
sniedzot pasaulei liecību par īstu mīlestī-
bu un uzupurēšanos pret savu tuvāko. 
Mājas sadraudzība ir palīdzējusi saglabāt 
dedzību un pirmo mīlestību uz Kristu 
laikos, kad oficiālā baznīca bija kļuvusi 
formāla un iesligusi materiālisma vai 
savu ērtību un labklā-jības nodroši-
nāšanā. 

Šajā numurā turpinām aplūkot nefor-
malās kristiešu sadraudzības attīstību 
mūsu zemē, no hernhūtiešu brāļu drau-
dzēm Vidzemē līdz mūsu dienām, īpašu 
uzmanību pievēršot tās pozitīvajai 
ietekmei uz draudzi un sabiedrību Latvijā, 
kā arī lomai latviešu nācijas veidošanā un 
nostiprināšanā.

...Mūrmuižas vagara meita bieži esot 
kritusi ceļos, lūgusi Dievu un pārējo laiku 
dziedājusi vai runājusi par Pestītāju. Kad 
viņas tēvs piedraudējis ar pērienu, ja 
nepārstās Dievu lūgt, viņa esot atbildējusi: 
„Mīļais tēvs, mana miesa ir jūsu varā, to 
varat sakapāt, bet mana sirds pieder 
manam Kungam Jēzum Kristum, to Viņš 
atpircis ar savām Asinīm, un tur jums nav 
ko prasīt!” Individuālās pārrunās latvieši 
esot izraudājuši savus grēkus (visbiežāk, 
muižas apzagšanu), pēc tam atdodami 
atpakaļ pirms daudziem gadiem zagtas 
mantas. Tas savukārt, deva spēcīgu liecību 
un mainīja ne viena vien muižnieka 
nostāju. Ļaužu sirdis bija aizkustinātas, tie 
žēlojās par savu grēku postu, atrada sevi 
par vainīgiem nelietīgā Vakarēdiena 
lietošanā, Dieva vārdu nicināšanā un Dieva 
lūgšanā bez sirds. Atzinās, ka nepazīstot 
Pestītāju, ka neesot ne ticības, ne 
mīlestības uz Viņu. Vienlaikus izpaudās 
neaprakstāma tiekšanās uz Dieva 
vārdiem, un tikko kaut kas no Evaņģēlija 
tika izteikts, tas gāja viņiem cauri sirdīm un 
viņi izplūda asarās.” (Adamovičs L. 
Dzimtenes baznīcas vēsture. 1947, 76. 
lpp.)

Bija sākusies viena no lielākajām 
garīgajām atmodām Eiropas vēsturē. 
Atmodas centrā bija Evaņģēlija vēsts par 
Dieva dēlu Jēzu Kristu un atziņa, ka Viņš 
mīl latviešus un ir arī latviešu Pestītājs. 
Jaunā Derība, pestīšanas notikumi pie 
Golgātas krusta un Kristus izlietās Asinis 
attiecas arī uz „nabaga kalpu” latviešu 
tautu. Kristus nav tikai vāciešu, bet ir arī 
patiess latviešu Dievs un Glābējs. 
Modernajam latvietim tas liekas ļoti 
vienkārši un pašsaprotami. Taču toreiz tas 
izskanēja pirmo reizi. Kā jaunums, kā 
atklāsme – „Jēzus Kristus ir arī latviešu 
tautas Pestītājs”. Arī latvieši ir Dieva mīļota 
un izredzēta tauta. Toreiz latvieši iemīlēja 
Jēzu Kristu. Zemniekus Kristum tuvināja 
atskārsme par likteņa līdzību ar sevi, ka arī 
Viņš līdz mielēm un nāvei ir izcietis 
pasaules netaisnību. (Adamovičs L. 
Dzimtenes baznīcas vēsture. 1947, 553. 
lpp.)

Vienlaikus jāatzīmē, ka hernhūtiešu 
brāļiem Vidzemes laukos nebija pašiem 
savu dievnamu. Oficiāli piederēdami pie 
vietējās luterāņu draudzes un apmek-
lēdami tās dievkalpojumus svētdienās (par 
neierašanos uz dievkalpojumu varēja 
dabūt pērienu, ko izpildīja turpat pie 
baznīcas), viņi piekopa līdz tam neierastu 
praksi: - viņi rīkoja „saiešanas”, jeb, 
pulcējās pa mājām, lai lūgtu, studētu un 
pārrunātu Dieva vārdu, pavadītu laiku 
sadraudzībā. Kad pret Brāļu draudžu 
kustību sāka vērsties provāciskā luterāņu 
baznīca un Krievijas cariene Elizabete tās 
ietekmē 1743. gada 16. aprīlī hernhūtiešu 
kustību Vidzemē aizliedza, pasludinot to 
par „sektu”, neformālās „saiešanas” pa 
mājām, rijām vai pat zem klajas debess 
izrādījās noteicošais faktors tam, ka šī 

kustība nevien izdzīvoja, bet pat pieņēmās 
spēkā un pēc „klusā gājiena”, atceļot 
aizliegumus, izcēlās jauna atmoda 
Vidzemē gadsimta beigās. 

Bez daudziem pozitīviem faktoriem, ko 
Brāļu draudžu kustība atstāja uz latviešu 
kultūru un mentalitāti, jāatzīmē mājas 
grupu ietekme uz latviešu izglītības līmeni, 
sadzīves paradumiem un arī saimniecisko 
izaugsmi. Prasība savā lūgšanu praksē 
obligāti iekļaut Bībeles lasījumus veicināja 
Vidzemes zemnieku lasītprasmi, ko vēl 
vairāk sekmēja daudzie mājskolotāji no 
Brāļu draudžu skolotāju semināra,  kas 
izglītoja latviešu zemnieku bērnus tieši dzī-
vesvietās un lūgšanu sapulcēs. Rezultātā 
īsā laikā Vidzemes zemnieki lasīt un 
rakstītprasmē pārspēja pat Vakar-eiropas 
zemniekus Francijā un Holandē. 

„Saiešanās” zemnieku mājās tika 
iesaistīti visi klātesošie, ar Dieva vārdu 
kalpoja arī sievietes un pat bērni, kas 
vairoja viņu nozīmības apziņu, veicināja 
vienlīdzību un mainīja daudzus, iesīks-
tējušus paradumus līdz tam. Daudzi 
zemnieki, kļuvuši brīvi no alkohola atka-
rības, nodibināja savas saimniecības, 
kļuva turīgi, cēla saiešanu namus un kļuva 
par  latviešu zemniecības pamatu. Tieši no 
hernhūtiešu kustības vidus nāk pirmā 
latviešu inteliģence Vidzemē, pirmie 
sabiedriskie darbinieki. Ar pilnu pārliecību 
var apgalvot, ka Brāļu draudžu kustība 
spēlēja izšķirošu lomu latviešu nācijas 
izveidē un vēlāk arī savas valsts 
nodibināšanā, 1918. gada 18. novembrī. 

Dievkalpojumu ieraksti DVD un internetā
Visu dievkalpojumu un konferenču ierakstus tagad ir iespējams skatīties internetā. 
Ja vēlaties ierakstus uzdāvināt draugam vai skatīties paši, varat iegādāties tos
DVD formātā.
Kontaktinformācija: eva.olsevska@gmail.com vai pa tālruni 26019474

Nr. 8 / 2009. gada septembrisDraudzes "Kristus Pasaulei" informatīvais izdevums

MŪSU VĒSTURE

Mājas grupu sadraudzība pirmkristiešu 
draudzē, pie hernhūtiešiem un arī 
mūsdienās 
Turpinājums. 
Sākums Brīnumu Avīzes 7. numurā

Turpinājums nākošajā numurā.



INFORMĀCIJA

Drukātu vai elektronisku bezmaksas BRĪNUMU AVĪZI varat 
saņemt nosūtot SMS uz numuru: +371 29335196 vai vēstuli uz 
e-pastu: brinumuavize@gmail.com, vai rakstiet uz mūsu pasta 
adresi: Sporta iela 2–4, Limbaži, LV-4000, Latvija, vai arī 
pasūtiet avīzi draudzes mājaslapā www.kristuspasaulei.lv

SEB Unibanka SWIFT: UNLALV2X 
Konts: LV77UNLA0050 0080 7490 9
Ziedojums evaņģelizācijai

ZIEDOJUMIEM
EK Draudze "KRISTUS PASAULEI"
Reģ. Nr. LV 99500003902 

DIEVKALPOJUMI

PARTNERĪBA

Rīgā:  Akadēmijas laukumā 1, kolonnu zālē  
Bauskā: Draudzības ielā 8 
Valmierā: Viesnīcas "Volmārs" Tērbatas ielā 16a konferenču zālē 
Jēkabpilī: Pasta ielā 75 
Alojā: Rīgas ielā 4 
Lejas Bulānā (Krievija, Sibīrija): Kolhoza ielā 27 
Motorskā (Krievija, Sibīrija): Ļeņina ielā 88 

sestdien pl. 14.00
svētdien pl. 11.00

svētdien pl. 16.00
svētdien pl. 16.00

svētdien pl. 13
svētdien plkst. 11

sestdien plkst. 16

Iknedēļas dievkalpojumi

MĀJAS GRUPAS

Piezvanot pa ziedojumu 
tālruni 9000 6776, 
Jūs būsiet ziedojuši 
5 Ls dvēseļu glābšanas 
darbam visā Latvijā!

Vienmēr svaidīts Dieva Vārds ar praktisku pielietojumu dzīvē. Enerģiska Dieva slavēšana, aizlūgšanas un, protams, 
varena Dieva klātbūtne un mīlestības atmosfēra. Nāc un piedalies! 
Dievkalpojumos tiek vākti brīvprātīgi ziedojumi, kas veido draudzes budžetu.

“Pavērojot Jēzu Evaņģēlijos, mēs ieraugām Dieva sirdi, kas mums, cilvēkiem, ir pazīstama. Redzot, kā Viņš 
izturas pret dažādiem cilvēkiem, audzina mācekļus un vada Savu mazo grupu, mēs ieraugām Dieva sirds 
daļu cilvēciskos apstākļos.” (Maikls K. Meks “Kā vadīt no sirds”)

Mājas grupas ir draudzes mugurkauls un mūsu draudzes vīzijas jeb Vadības G12 sirds. 

1. Mājas grupas ir draudzes panākumu stratēģijas pamats. Šeit notiek acīmredzama garīgā un skaitliskā 
izaugsme. Grupās veidojas līderi, kuri turpinās Dieva darbu. Grupās ir iespēja katram draudzes dalībniekam 
iepazīties ar kalpošanu, māceklību, līderību, katrs ir iesaistīts draudzes darbā un ir svarīgs Dieva Valstības 
darba posms.
2. Mājas grupas apmierina katra draudzes cilvēka vajadzības (garigās, morālās, materiālās). Mācītājs 
nekad nevarēs apmierināt katra draudzes cilvēka vajadzības un pievērst individuālu uzmanību, bet viņš to var 
izdarīt caur mājas grupām un līderiem, kurus mācītājs apmācīs.
3. Mājas grupas nodrošina izaugsmi, kurai nav robežas. Katram namam ir robežas, bet grupas var būt katrā 
valstī un pilsētā, katrā namā, ofisā, dzīvoklī utt.
4. Mājas grupās ir iespējams kalpot viens pret vienu. Draudzē nav iespējams uzklausīt katru un kalpot 
katram. Tas ir iespējams tikai mājas grupā. Evaņģelizācijas darbs notiek grupās. Tā kā jaunie cilvēki tiek 
aicināti uz mājas grupu katru nedēļu, šeit viņi atdod savas dzīves Jēzum, tiek nostiprināti un kļūst par 
kalpotājiem.
5. Mājas grupas aizsniedz visas dzīves sfēras. Draudze kopumā nevar pārvarēt visas barjeras, bet mājas 
grupas var aizsniegt visu sociālo un visu rasu grupu cilvēkus.

Ja tu vēlies pievienoties kādai no mūsu draudzes mājas grupām: Rīgā, Limbažos, Valmierā, Bauskā, 
Jēkabpilī, Alojā, Salacgrīvā, Lejas Bulānā vai Motorskā (Krievijā, Sibīrijā), zvani pa tālruni 29335196 
un Tev palīdzēs!

Kāpēc mājas grupas?

Pateicamies visiem tiem svētīgajiem Dieva vīriem un sievām, kas 
esat ar mums kopā lūdzot, ziedojot un citos veidos līdzdarbojoties 
Dieva darbā!

Romiešiem 5:19 – "Jo, kā ar viena cilvēka nepaklausību neskaitāmi 
kļuvuši grēcinieki, tāpat ar viena cilvēka paklausību neskaitāmi kļūs 
taisnoti." 

Ja reiz dzīvodami bez Dieva zem šīs saules, mēs ar saviem vārdiem un 
citām darbībām esam negatīvi ietekmējuši daudzus cilvēkus, tad 
šodien, esot Jēzū Kristū, caur mūsu paklausību Viņam, neskaitāmi 
saņems grēku piedošanu, mūžīgo dzīvību, atbrīvošanu, dziedināšanu 
un labklājību. Ar savu finansiālo un lūgšanu atbalstu evaņģelizācijas 
kalpošanā tu kļūsti par daļu dvēseļu glābšanas darbā un par vienu 
paklausīgo, caur kuru neskaitāmi kļūs taisnoti! Mēs lūdzam par jums!

1. Es regulāri lūgšu par šo kalpošanu ........... minūtes dienā

2. Es regulāri ziedošu šai kalpošanai .......... LVL

3. Es atbalstīšu Brīnumu Avīzes izdošanu ar regulāru ziedojumu ..... LVL

4. Es atbalstīšu šo kalpošanu citādākā veidā ...........................................
........................................................................................................................


